

Disclosure

إفصاح

Exposure to NMC Healthcare LLC- (Abu Dhabi)

الانكشاف على شركة أن أم سي للرعاية الصحية ش. م. م - أبو ظبي

Reference to the recent news about the financial situation of the captioned company "Company" and the letter of the Muscat Securities Market dated 8th April 2020 on the matter.

بالإشارة إلى الأخبار المتداولة عن الوضع المالي للشركة المذكورة "الشركة" ورسالة سوق مسقط للأوراق المالية بتاريخ 8 أبريل 2020م حول الموضوع.

This is to inform the market that Sohar International Bank SAOG (the "Bank") has a direct exposure to NMC with an outstanding amount of RO 3.45m (0.1% of total assets) in the form of Syndicated Facility, sanctioned on May 10th, 2018.



يود بنك صحار الدولي ش. م. ع. ع "البنك" أن يفيد بأن لديه مديونية مباشرة على الشركة من خلال مساهمته في التمويل المجمع الذي تم تقديمه للشركة، ضمن إطار محفظة تمويل، في 10 مايو 2018م، علماً بأن المبلغ المتبقي وغير المسدد من هذه المديونية هو 3,450,000 ريال عماني (ما يساوي 0.1% من إجمالي الأصول).

During 2019, the Bank had rejected multiple requests from the company for additional credit facilities worth RO. 43.00 million, including rejecting to roll-over the maturing loan, which and was instead paid in December 2019. The prudent and diligent measures taken by the Bank not only significantly reduced the exposure, but also avoided a substantial increase of exposure to this Company.

رفض البنك خلال العام 2019م طلبات عديدة تقدمت بها الشركة لمنحها تسهيلات ائتمانية إضافية بمبلغ 43 مليون ريال عماني، بما في ذلك طلبات لتجديد القروض التي حل أجل سدادها، والتي سددت بالفعل في ديسمبر 2019. لم تؤدي الإجراءات الحكيمة والمتبصرة التي اتخذها البنك فقط لتخفيض مبلغ المديونية بشكل جوهري، بل أيضاً لتجنب زيادة كبيرة في مديونية البنك على هذه الشركة.

The Bank is considering all options and measures available to it, including enforcement of legal rights, to ensure realization of the outstanding amount of RO3.45 million (which is 0.1% of total assets).

يقوم البنك بالنظر في كل الخيارات واتخاذ كافة التدابير المتاحة له، بما فيها، إنفاذ حقوقه القانونية لضمان سداد المبلغ المتبقي من المديونية وقدره 3,450,000 ريال عماني (ما يساوي 0.1% من إجمالي الأصول).



Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer